
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ      
ΝΟΜΟΣ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ         
ΔΗΜΟΣ ΧΕΡΣΟΝΗΣΟΥ 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΚΑΤΩ ΒΑΘΕΙΑΣ         
 

                                       ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΑΤΩ ΒΑΘΕΙΑΣ 

 

Από το πρακτικό 3/6-6-2022 συνεδρίασης της Κοινότητας Κάτω Βάθειας του Δήμου 

Χερσονήσου. 

Σήμερα 6 Ιουνίου ημέρα Δευτέρα και ώρα 17:00μ.μ. στην Κάτω Βάθεια, συνήλθε σε δημόσια 

τακτική συνεδρίαση  το Συμβούλιο της Κοινότητας Κάτω Βάθειας στο κτήριο του  Πολιτιστικού 

Συλλόγου Κάτω Βάθειας, ύστερα από την αρ.17/2-6-2022 πρόσκληση του προέδρου του Κοινοτικού 

Συμβουλίου Κάτω Βάθειας, που δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε νόμιμα στα μέλη του και αναρτήθηκε 

στο πίνακα ανακοινώσεων του Δήμου καθώς και στην ιστοσελίδα του Δήμου, σύμφωνα με τις 

διατάξεις του αρθ.88 του ν.3852/2010 

           Πριν  από  την  έναρξη  της  συνεδρίασης  αφού διαπιστώθηκε η ύπαρξη νόμιμης απαρτίας, 

δηλαδή σε σύνολο πέντε (5) μελών, παρόντες ήταν: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

Χωραφάκης Νικόλαος Πρόεδρος   

       Μαυροφοράκης Κων/νος Μέλος   

       Μαλτεζάκης Γεώργιος Μέλος   

 Φανταουτσάκης           

Δημήτριος 

Κωνσταντάκη Στυλιανή 

 

Μέλος 

Μέλος 

 

  

 

Ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγήθηκε τα παρακάτω θέματα της ημερήσιας 

διάταξης: 

 

Θέμα 1ο: Απάντηση στην ενημέρωση μέσω  e-mail εκ μέρους του Αντιδήμαρχου της       Τεχνικής 

Υπηρεσίας του Δήμου Χερσονήσου για την τοποθέτηση πληροφοριακών  πινακίδων .  



          Για το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης ο  πρόεδρος ενημέρωσε το Κοινοτικό  Συμβούλιο 

για το e-mail που έλαβε στις 20-5-2022  από τον Αντιδήμαρχο της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου 

Χερσονήσου με το οποίο ζητείτε να καταθέσει το Κοινοτικό Συμβούλιο εγγράφως στην Επιτροπή 

Ποιότητας Ζωής την απόφαση του όσον αφορά τις προτεινόμενες θέσεις για την τοποθέτηση 

πληροφοριακών πινακίδων οι οποίες θα εξυπηρετούν τους επισκέπτες του Δήμου. Το Κοινοτικό 

Συμβούλιο αφού συζήτησε το θέμα αποφάσισε ότι εγκρίνει τις προτεινόμενες θέσεις για την 

τοποθέτηση πληροφοριακών πινακίδων και η απόφαση αυτή θα κατατεθεί εγγράφως στην επιτροπή 

ποιότητας ζωής. 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 6/2022. 

 

Θέμα 2ο: Ενημέρωση και συζήτηση για την πρόταση εκ μέρους της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου 

Χερσονήσου για την τροποποίηση του ΣΧΟΑΠ Γουβών . 

        Για το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης ο  πρόεδρος ενημέρωσε το Κοινοτικό Συμβούλιο 

για  το έγγραφο-εισήγηση που έλαβε εκ μέρους της Τεχνικής Υπηρεσίας  του Δήμου Χερσονήσου με 

θέμα « Πρόταση Τροποποίησης του ΣΧΟΑΠ Γουβών σχετικά με τις επιτρεπόμενες τουριστικές κλίνες – 

αίτημα τροποποίησης σε γήπεδο ιδιοκτησίας της « ΚΡΗΤΙΚΑ ΠΑΡΚΑ α.ε.»  στην Κοινότητα Κάτω 

Βάθειας. Το Κοινοτικό Συμβούλιο αφού συζήτησε το θέμα αποφάσισε ότι δεν έχει αντίρρηση για την 

τροποποίηση του ΣΧΟΑΠ Γουβών και προτείνει επίσης την επέκταση του . 

       Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 7/2022. 

                     Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

 

 

     O ΠΡΟΕΔΡΟΣ       ΤΑ ΜΕΛΗ 

      Χωραφάκης Νικόλαος        Μαλτεζάκης Γεώργιος 

                                                                                                  Φανταουτσάκης  Δημήτριος 

                                                                                                  Μαυροφοράκης  Κων/νος 

                        Κωνσταντάκη Στυλιανή 

 

 

     Η ΕΙΔΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  
 
Φανταουτσάκη  Δήμητρα 
 

  

                                                               6-6-2022 

Ακριβές απόσπασμα 

Ο Πρόεδρος  της Κοινότητας  Κάτω Βάθειας 

 

Χωραφάκης Νικόλαος 


